

## Strömsåns Vattenråd

### Protokoll för möte 2023-09-18

---

Närvarande; Anna Simonsson, Margareta Nordström, Rune Sandin, Göran Petersson, Martin Englund

- Mötet öppnas
- Anna informerar om hur planeringen med bäckvandringen går
  - Annonser i tidning - vilken?  
**Strömstادتidningen kommer sluta med papperstidning den 1 oktober, så vi enas om att annonsera i veckovis den 3 oktober. Budget för detta finns.**
  - Studiefremjandet, poster  
  
**Anna har pratat med studiefremjandet och dom kommer bistå med hjälp att ta fram underlaget till marknadsforingen utan kostnad, eftersom evenemanget har ett folkbildande syfte.**
  - Bild till poster  
**Anna stammer av med studiefremjandet och veckovis nar dom senast behover materialet for att annonsen ska komma med den 3 oktober. Hon kommer aven skicka ut igen och fragar i gruppen om en fin bakgrundsbild till marknadsforingsunderlaget.**
  - Hembygdsforeningen  
**Minst en representant kommer att medverka fran hembygdsforeningen och ge oss tillgang till deras lokaler for fikaservering. Vi kommer att skriva med dem i evenemangets annonsering och dom kommer att informera om bygdens historia till de som ar intresserade.**
  - Lokalhyra?  
**Hembygdsforeningen vill inte ha nagon lokalhyra.**
  - Fikaplan - bullar + varm dryck  
**Anna kommer att baka bullar och sen serverar vi varm dryck till det. Budget for detta finns.**
  - Kontakt med markagare och boende  
**Anna har skickat ut brev till samtliga boende langst strackan.**
  - Vem guidar?  
**Anna pratar garna om vatmarkerna, men behover stod runt information om arter och oring. Kan Lars tanka sig att stotta med den kunskapen? Pratar om att vi alla kan hjalpas at med att svara pa fragor under promenadens gang men att Anna kan ha kommandot.**
  - Hur manga deltar?  
**Anna skickar ut ett mail och fragar om hur manga som kommer att delta ifran vattenradet.**
  - Hur ska turen ga?  
**Vi kan ga pa akerkanten pa insidan bakken, fran parkeringen vid Blomsholm till vatmarken dar faringen slutar (ca 600 meter). Anna bokar en tid for att prov-ga strackan i forvag. Vi behover aven kolla vart vi kan ga ner till vatmarken.**
  - Material att visa/dela ut?

**Eventuellt ta fram något till barn, Margareta har material klart. Möjlighet att ha bildspel i statarlängan? Anna frågar vad för utrustning det finns i lokalen.**

- Övriga punkter
  - Anna kontaktar Tove Meyer och kollar om kulturavdelningen vill delta och prata om Katarinaskogen, eftersom det pågår ett projekt där just nu.
  - Grusning av drivnäsbäcken ska genomföras inom kort; Martin meddelar när den blir av.
  - Anna pratar om läget runt Bålerödsbäcken; Länsstyrelsen har skickat en förfrågan om kommunen eller vattenrådet kan ta på sig att åtgärda den rasade bron. Rådet enas om att det inte är vare sig kommunens eller Vattenrådets ansvar att återställa bron, men att vi kan tänka oss att åtgärda själva vandringshindret. Anna och Margareta tar upp det på nästa möte med kommunens naturvårdsgrupp och ser om det finns resurser på tekniska för att göra ett omlöp förbi hindret, så att öringen kommer fram.